

Binke Lenhardt

holds a Diploma degree in Architecture from the University of Applied Sciences, Dortmund, Germany, and a Master's degree in Architecture from Pratt Institute, New York, USA. After studying and practicing in Germany, the Netherlands, and the United States for about 5 years, she moved to Beijing in 2002, attending Chinese studies at Beijing Normal University in Beijing and then working for the Beijing Institute of Architectural Design (BIAD).

In 2005, together with Hao Dong, Binke Lenhardt co-founded Crossboundaries in Beijing. She is also the co-founder of the Frankfurt office of Crossboundaries, which was established together with Antje Voigt in 2012.

Binke Lenhardt is a registered architect in Germany and was appointed as a member of the BDA (Association of German Architects) in 2016. She has taught architectural design at the Central Academy of Fine Arts (CAFA), Tsinghua University and recently also at the University of Hongkong and frequently lectures at universities as well as at public forums and events. Binke Lenhardt has received several international awards and fellowships, i.e. the Fulbright Grant for Mutual Understanding, the Sidney Katz Award for talented graduate students of Architecture, the DAAD Graduate Scholarship for study and work in China, and funding from the Robert Bosch Foundation.

She is a member of ski (stadtkultur international e.v.), a member of the Advisory Board of XJTLU (Xi'an Jiaotong-Liverpool University) in the Department of Architecture, and has been appointed as a juror of diverse architectural awards, i.e. the Architizer A+ Award and IUPA (International Urban Project Award), just to name a few.

蓝冰可

毕业于德国多特蒙德应用科学大学建筑专业，美国纽约普瑞特艺术学院建筑学硕士。

她先后在德国、荷兰和美国学习并工作了5年后，于2002年移居北京，在北京师范大学学习汉语，之后就职于北京市建筑设计研究院（BIAD）。

2005年，蓝冰可与董灏在北京共同创立了 Crossboundaries。

同时，她还是 Crossboundaries 法兰克福办公室的联合创始人，该办公室于2012年与 Antje Voigt 共同成立。

冰可是德国注册建筑师，于2016年被任命为 BDA (德国建筑师协会) 成员。她曾在中央美术学院、清华大学和香港大学教授建筑设计课程，并经常在大学、公共论坛及活动中演讲授课。

冰可也多次获得了国际级奖项和奖学金，如富布赖特奖学金，得西德尼·卡兹 (Sidney Katz) 颁发的“建筑设计才华”毕业生奖，留学中国的 DAAD 德意志学术交流中心研究生奖学金以及罗伯特博世基金会的资助。

她是国际城市文化协会会员，也受邀成为了西交利物浦大学建筑系顾问委员会成员，并曾担任 Architizer a+ 奖、IUPA (国际城市项目奖) 等众多世界级建筑设计奖项评委工作。